
Året 2020 i Herfjord Skytterlag  

 

Vi har lagt bak oss et år som ble sterkt preget av Corona: 

Avlyste stevner, avlyst LS  og ellers en helt annen 

tilværelse enn vi er vant med. 

 

Økonomien er også sterkt påvirket av Corona, og for 2020 

kommer vi ut med et overskudd på  119747. 

 

 

Åfjordhallen: 

Etter investering i nye skiver i fjor, fikk laget tilbakebetalt 

tippemidler ca. 50.000 

Skivene i hallen fungerer bra. 

Data: 

Etter enda en runde med lynskader og dermed store 

utgifter og mye arbeid, er nå luftspennet til grav 

100/200m lagt ned på bakken i rør. Håper at vi nå blir 

forskånet for mere lyn. 

 

aktiviteten: 

Lite aktivitet grunnet Corona som la sitt klamme grep fra 

mars.  

Vi har deltatt med 3 lag i innendørs i Fosenserie.  

Vi fikk gjennomført det meste av intern skyting unntatt 

Vårmønstringen. Felt ble avlyst. 

LS Elverum ble avlyst. 

 

 

Neste år: 

Corona vil styre det meste, også neste år. 

15 m dobbeltstevne i november Herfjordstevnet felt, , 

Tormod Haltstrands minnestevne/FK. Dessuten er vi 

tildelt Samlagsstevnet bane 



Målet vi må sette oss (i år som i fjor), må bli å få flere av 

ungdommene til å delta utendørs 

 

 


